
Protokół Nr XXXVI/2018  

z XXXVI sesji Rady Gminy w Sobolewie, która odbyła się w dniu 20 lutego 2018 r. w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy w Sobolewie. 

 

Godzina rozpoczęcia – 1500 

Godzina zakończenia – 1515 
 

Obradom przewodniczył Karol Marcinkowski – Przewodniczący Rady Gminy w Sobolewie. 

Protokolant obrad – Mariola Kępka. 

Stan rady – 14 radnych. 

Obecnych – 11 radnych. Nieobecni radni: Mirosław Owczarczyk, Rafał Talarek i Leszek 

Urawski.  

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Andrzej Koszutski – Wójt Gminy Sobolew, 

2. Jan Tywanek – Sekretarz Gminy Sobolew, 

3. Ewa Szaniawska – Główna Księgowa Placówek Oświatowych. 

Załączniki do protokołu stanowią: 

1. Lista obecności radnych – załącznik nr 1, 

2. Lista obecności sołtysów – załącznik nr 2, 

3. Lista obecności zaproszonych gości – załącznik nr 3, 

4. Podjęte uchwały: 

- uchwała Nr XXXVI/248/2018 Rady Gminy w Sobolewie z dnia 20 lutego 2018 r. w sprawie 

zamiaru przekształcenia Publicznego Przedszkola w Sobolewie. 

 

Pkt – 1 

Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Gminy w Sobolewie Karol Marcinkowski otworzył XXXVI sesję Rady 

Gminy w Sobolewie. Powitał Wójta Gminy, radnych i sołtysów oraz przybyłych gości. 

 

Poinformował, że ustawowy skład Rady Gminy w Sobolewie wynosi 14 radnych, w sesji 

uczestniczy 11 radnych, co stanowi kworum, a zatem można obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. 

 

Pkt – 2 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję do powyższego punktu. 

Uwag nie zgłoszono, w związku z tym przewodniczący odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Publicznego Przedszkola 

w Sobolewie. 

4. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

5. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

W głosowaniu uczestniczyło 11 radnych. Nieobecni radni: Mirosław Owczarczyk, Rafał 

Talarek i Leszek Urawski.  

głosów “za” – 11 

głosów “przeciw“ – 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  



 

Pkt – 3 

Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Publicznego Przedszkola 

w Sobolewie 

Głos zabrał Wójt wyjaśniając, iż projekt uchwały został przygotowany w związku z tym, 

że przedszkole zmieni lokalizację siedziby muszą zostać przeprowadzone procedury podobne 

jak przy likwidacji placówki oświatowej.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Z uwagi na brak pytań i uwag do projektu niniejszej uchwały, Przewodniczący Rady poddał 

ją pod głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 11 radnych. Nieobecni radni: Mirosław Owczarczyk, Rafał 

Talarek i Leszek Urawski.  

głosów “za” -11 

głosów “przeciw“ - 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Pkt – 4 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania 

Głos zabrali mieszkańcy Sokoła mówiąc: „W imieniu Społecznego Komitetu Fundacji 

Sztandaru dla jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Sokole zwracamy się z serdeczną prośbą 

o wsparcie finansowe idei ufundowania sztandaru i nadania go zgodnie z ceremoniałem 

pożarniczym. Jednostka Ochotniczej Straży Pożarnej w Sokole od wielu już lat służy pomocą 

w przypadku powstania zagrożenia, zapewniając bezpieczeństwo i dbając o dobro 

mieszkańców Sokoła i Gminy Sobolew. Ufundowany sztandar, będzie podziękowaniem 

za dotychczasową wierną strażacką służbę wszystkim strażakom ochotnikom, którzy pracowali 

i pracują dla dobra mieszkańców Gminy Sobolew. Dlatego też, serdecznie zapraszamy 

do pomocy w realizacji przedsięwzięcia oraz wsparcia finansowego ww. inicjatywy. 

Uroczystość wręczenia sztandaru planowana jest na wrzesień 2018 r. i połączona będzie 

z uroczystym otwarciem Świetlicy Wiejskiej w Sokole.     

 

Następnie głos zabrał radny Mirosław Śliz pytając, czy w przedszkolu będą również 

sześciolatki.  

Wójt odpowiedział, iż zależy wszystko od liczby chętnych do przedszkola. Obecnie plan jest 

taki, że sześciolatki będą w szkołach. Ponadto Wójt dodał, iż będzie również żłobek ale ruszy 

zapewne w roku 2019. Na żłobek udało pozyskać się dofinansowanie w wysokości  200 tys. zł, 

czyli po 20 tys. zł na jedno dziecko. 

 

Pkt – 5 

Zamknięcie obrad 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Karol Marcinkowski 

podziękował obecnym za przybycie na sesję i dokonał zamknięcia XXXVI sesji Rady Gminy 

w Sobolewie. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy  

/-/ Karol Marcinkowski 


